



UNITED NATIONS OFFICE FOR WEST AFRICA

UNOWA

BUREAU DES NATIONS UNIES POUR L'AFRIQUE DE L'OUEST

Press statement

Mohamed Ibn Chambas expresses his condolences to the people and Government of Ghana following a blast of a Gas station in Accra.

Dakar, 4 June 2015- The Special Representative of the Secretary-General and Head of the United Nations Office for West Africa (UNOWA), Mr. Mohamed Ibn Chambas, expresses his deep condolences to the bereaved families, the people and the government of Ghana following the explosion of a gas station that occurred in Accra on 3 June 2015 and caused dozens of deaths and many more injured, as well as extensive material damage.

M. Ibn Chambas wishes speedy recovery to those injured and assures the people and the Government of Ghana of the solidarity and support of the United Nations in these trying times.

###

Mohamed Ibn Chambas exprime ses condoléances au peuple et au Gouvernement du Ghana, suite à une explosion d'une station d'essence à Accra.

Dakar, 04 Juin 2015- Le Représentant spécial du Secrétaire général et Chef du Bureau des Nations Unies pour l'Afrique de l'Ouest (UNOWA), M. Mohamed Ibn Chambas, exprime ses profondes condoléances aux familles endeuillées, au peuple et au gouvernement du Ghana à la suite de l'explosion d'une station d'essence survenue à Accra le 3 juin 2015, et qui a causé des dizaines de morts et beaucoup de blessés, ainsi que d'importants dégâts matériels.

M. Ibn Chambas souhaite un prompt rétablissement aux blessés et assure le peuple et le gouvernement du Ghana de la solidarité et du soutien des Nations Unies dans ces moments difficiles.

###

Bureau de la Communication et de l'Information Publique

Kouider Zerrouk, Chef de bureau – (+221) 33-869-8560 / 77- 3324928 – zerrouk@un.org

Vicky Delore Ndjeuga, Chargé de communication – (+221) 33-869-8544 / 77- 3339414 – ndjeuga@un.org